
Interpelácia č. 51/2018   
 

 

3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som sa opýtať pána prednostu, kto tu robí tú mestskú stránku, mestskú stránku, kto 

spravuje? 

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto a je tu pán Ing. Podpinka. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som poprosiť, či by tam nemohol nejakú kolónku dať, normálne kolónku. Tam by 

dal kolónku  - faktúry firmy Veterinárius a MVDr. Hrdlíka. Zbytočne potom tu z Afriky píšu 

nejakí bývalí členovia mesta a stále sa dožadujú. Čiže kľudne nech tam dajú túto kolónku 

nejakú – firma Veterinárius, Brutus, MVDr. Hrdlík, tam sú faktúry a dokonca, druhá kolónka 

pani Kereštanová, lebo stále sú tam tie faktúry, na fejsbuku sa ukazujú, ale to zas ďalej 

vystúpim v diskusii. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 
 

 

 


